[bookmark: _Hlk213841707]Сопровождение к десятинам:                              11.16.25.  Sunday 12:00 P.М.
An accompaniment to tithes:

*Если вы будете поступать по уставам Моим, и заповеди Мои будете хранить и исполнять их, то Я дам вам дожди в свое время, и земля даст произрастения свои, и дерева полевые дадут плод свой; 

И молотьба хлеба будет достигать у вас собирания винограда, собирание винограда будет достигать посева, и будете есть хлеб свой досыта, и будете жить на земле вашей безопасно; 

Пошлю мир на землю вашу, ляжете, и никто вас не обеспокоит, сгоню лютых зверей с земли вашей, и меч не пройдет по земле вашей; и будете прогонять врагов ваших, и падут они пред вами от меча;

Пятеро из вас прогонят сто, и сто из вас прогонят тьму, и падут враги ваши пред вами от меча; призрю на вас, и плодородными сделаю вас, и размножу вас, и буду тверд в завете Моем с вами;

И будете есть старое прошлогоднее, и выбросите старое ради нового; и поставлю жилище Мое среди вас, и душа Моя не возгнушается вами; и буду ходить среди вас и буду вашим Богом, а вы будете Моим народом (Лев.26:3-12).

'If you walk in My statutes and keep My commandments, and perform them, then I will give you rain in its season, the land shall yield its produce, and the trees of the field shall yield their fruit. 

[bookmark: _Hlk79915677]Your threshing shall last till the time of vintage, and the vintage shall last till the time of sowing; you shall eat your bread to the full, and dwell in your land safely. 

I will give peace in the land, and you shall lie down, and none will make you afraid; I will rid the land of evil beasts, and the sword will not go through your land. You will chase your enemies, and they shall fall by the sword before you. 

Five of you shall chase a hundred, and a hundred of you shall put ten thousand to flight; your enemies shall fall by the sword before you. 'For I will look on you favorably and make you fruitful, multiply you and confirm My covenant with you. 

You shall eat the old harvest, and clear out the old because of the new. I will set My tabernacle among you, and My soul shall not abhor you. I will walk among you and be your God, and you shall be My people. (Leviticus 26:3-12).

Вспомним признаки награды, по которым следует испытывать самих себя на предмет того, что мы кооперируем взращенным нами плодом святости со святостью Бога. 

Let us remember the signs of the reward according to which we should test ourselves that our grown fruit of holiness cooperates with the holiness of God.

1. Признак – Господь Бог наш будет ходить среди нашего стана, чтобы избавлять нас, и предавать врагов наших в руки наши.

1. Sign – our Lord God will walk among our camp to deliver us and deliver our enemies in our hands.

2. Признак – Бог даст дожди нашей земле в своё время, и земля наша даст нам произрастения свои.

2. Sign – God will give us rain in its season, the land shall yield its produce, and the trees of the field shall yield their fruit.

3. Признак – Бог, даст нам возможность и способность, есть хлеб свой досыта, и жить на нашей земле безопасно.

3. Sign – God will give us the opportunity and ability to eat our bread to the full, and dwell in our land safely.

4. Признак – Бог, пошлёт мир на землю нашу, мы ляжем спать, и никто нас не потревожит, так как Он, сгонит лютых зверей с земли нашей, меч не пройдет по ней; и падут враги наши пред нами от меча.

4. Sign – God will give peace in the land, and we shall lie down, and none will make us afraid; He will rid the land of evil beasts, and the sword will not go through our land.

5. Признак – Бог, призрит на нас, и плодородными сделает нас, и размножит нас.

5. Sign – God will look on favorably on us and make us fruitful and multiply us.

6. Признак – Бог, будет твёрд в завете Своем с нами; и поставит жилище Своё среди нас, и душа Его не возгнушается нами.

6. Sign – God will be firm in a covenant with us, will set His tabernacle among us, and His soul shall not abhor us.

7. Признак – Бог, будет ходить среди нас и будет нашим Богом, а мы будем Его народом.

7. Sign – God will walk among us and be our God, and we shall be His people.

Третий признак, по которому следует испытывать самих себя на предмет того, что мы кооперируем взращенным нами плодом святости со святостью Бога, чтобы получить право на власть, показывать в своей вере братолюбие состоит в том – 

The third sign according to which we should test ourselves that our grown fruit of holiness cooperates with the holiness of God to receive the right to power to show in our faith brotherly love consists of -

Что Господь Бог будет давать нам возможность и способность, есть хлеб свой досыта, и жить на нашей земле безопасно.

God will give us the opportunity and ability to eat our bread to the full, and dwell in our land safely.

*Вот, око Господне над боящимися Его и уповающими на милость Его, что Он душу их спасет от смерти и во время голода пропитает их. Душа наша уповает на Господа: 

Он - помощь наша и защита наша; о Нем веселится сердце наше, ибо на святое имя Его мы уповали. Да будет милость Твоя, Господи, над нами, как мы уповаем на Тебя (Пс.32:18-22). 

Behold, the eye of the Lord is on those who fear Him, On those who hope [trust] in His mercy, To deliver their soul from death, And to keep them alive in famine. Our soul waits for the Lord; 

He is our help and our shield. For our heart shall rejoice in Him, Because we have trusted in His holy name. Let Your mercy, O Lord, be upon us, Just as we hope [trust] in You. (Psalms 33:18-22).

Фраза: «Да будет милость Твоя, Господи, над нами, как мы уповаем на Тебя», говорит о том, что Давид знает, каким образом, обратить на себя благоговение Бога в Его милости.

The phrase: “Let Your mercy, O Lord, be upon us, Just as we trust in You” tells us that David knows how to turn upon himself God’s favor in His mercy.

И, суть имеющегося принципа, по которому Бог, может обращать на нас Свою милость, состоит в нашем уповании на Бога. 

And the essence of this principle according to which God turns His mercy upon us consists of our trust in God.

А посему, именно по степени или же по уровню нашего упования на Бога, нам и будет дарован уровень милости Господней.

Therefore, it is according to the level of our trust in God that we will be given the level of the Lord’s mercy.

Таким образом, упование на Бога, и на Его слово, сокрытое в нашем сердце – является хлебом жизни, который мы будем есть досыта, путём исповедания своего упования. 

Thus, trust in God and His word contained in our heart – is the bread of life which we will eat to the full by way of proclaiming our trust.

*От плода уст человека наполняется чрево его; произведением уст своих он насыщается. Смерть и жизнь - во власти языка, и любящие его вкусят от плодов его (Прит.18:21,22).

A man's stomach shall be satisfied from the fruit of his mouth; From the produce of his lips he shall be filled. Death and life are in the power of the tongue, And those who love it will eat its fruit. (Proverbs 18:21-22).

Упование на Бога, и на Его слово, состоящее в хлебе жизни, в достоинстве благовествуемого нам слова, будет утолять наше духовное алкание, и делать твёрдым наш дух.

Trust in God and His word that consists of the bread of life in the dignity of the preached word to us will quench our spiritual longing and will make our spirit firm.

*Твердого духом Ты хранишь в совершенном мире, ибо на Тебя уповает он. Уповайте на Господа вовеки, ибо Господь Бог есть твердыня вечная (Ис.26:3,4).

You will keep him in perfect peace, Whose mind is stayed on You, Because he trusts in You. Trust in the Lord forever, For the Lord God, is everlasting strength. (Isaiah 26:3-4).
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